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Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2006 – 2010 

 

PROTOKÓŁ NR 35/10 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 27 maja 2010r. 
 

 

W posiedzeniu udział wzięło 3 członków Komisji. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Informacja na temat rekultywacji wysypiska odpadów komunalnych w Zgierzu oraz 

funkcjonowania i perspektyw wysypiska w Modlnej. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XLVII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji radny Krzysztof Kozłowski.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Komisja jednogłośnie  przyjęła protokół z 34 posiedzenia Komisji. 
 

Ad. 3  

Informacja na temat rekultywacji wysypiska odpadów komunalnych w Zgierzu oraz 

funkcjonowania i perspektyw wysypiska w Modlnej stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Komisja realizując przedmiotowy pkt porządku w pierwszej kolejności zwiedziła 

składowisko odpadów komunalnych w Zgierzu przy ul. Szczawińskiej. Zapoznała się                      

z planem rekultywacji tego składowiska.  

 

Radny Henryk Tomczak zapytał, jakie są szanse w perspektywie czasowej na rekultywację. 

Czy można wystąpić na to zadanie o środki unijne.  

 

Przedstawiciel Urzędu Miasta Zgierza oznajmił, że dzisiaj jest trudno powiedzieć. Dopiero są 

na etapie szacowania kosztów. Jak będą znane koszty wówczas być może będzie można 

występować o środki unijne. Obecnie można powiedzieć, że na razie są fazie wstępnej 

koncepcji.  

 

Radny Wojciech Budziarski był zainteresowany czyją własnością jest ten teren.  

 

 Przedstawiciel Urzędu Miasta Zgierza poinformował, że cała działka jest własnością Gminy 

Miasto Zgierz.  
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Następnie Komisja zapoznała się z funkcjonowaniem składowiska odpadów komunalnych             

w Modlnej. 

 

Wiceprezes Zarządu Ozorkowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. zo.o. w Ozorkowie 

Jerzy Oleski przekazał, iż składowisko w Modlnej jest eksploatowane zgodnie z pozwoleniem 

zintegrowanym i instrukcją eksploatacji. Pozwolenie posiadają do 2017 roku. Jednak 

oceniają, że eksploatacja składowiska może trwać jeszcze 2-3 lata. Jest miejsce po prawej 

stronie obecnego składowiska na budowę nowej kwatery. Jest to przewidziane                                 

w  Wojewódzkim Planie Gospodarki Odpadami. Ale trudno powiedzieć czy dojdzie do 

realizacji z uwagi na bardzo duże środki, które potrzebne byłyby na wykonanie. Ma nadzieję, 

że mimo to dojdzie do rozbudowy składowiska. Podał, że budowa składowiska                                

z prawdziwego zdarzenia powinna obejmować budowę nowej kwatery, kompostowni, 

sortowni. Koszt tej inwestycji kształtowałby się w granicach 10 mln zł.  Natomiast budowa 

samej kwatery to koszt ok. 3-4 mln zł.  

Na wysypisku składowane są odpady z terenu miasta i gminy Ozorków. Nie przyjmują 

odpadów od indywidualnych osób.  

Informacyjnie podał, że na tym terenie jest także mogilnik, który zgodnie                                

z Wojewódzkim Planem Gospodarki Odpadami ma być usunięty przez Urząd Marszałkowski 

w tym roku. Nie mają na to wpływu. Składowisko nie oddziaływuje na wody podziemne. 

Rocznie trafia na składowisko ok. 28000 m
3
 odpadów, co stanowi w granicach 7000 ton.             

Są to odpady częściowo zagęszczone.  

 

Radny Wojciech Budziarski zapytał, jaki jest proces po zakończeniu eksploatacji 

składowiska.  

 

Wiceprezes wyjaśnił, że po zakończeniu eksploatacji składowiska opracowuje się projekt na 

jego rekultywację, zgodnie z tym projektem następuje rekultywacja terenu. Oprócz tego,               

że trzeba zrekultywować to później jeszcze trzeba prowadzić monitoring przez 30 lat.  

Rekultywacja polega na ukształtowaniu pryzmy, wykonaniu: warstwy wodoszczelnej                

(glina lub mata bitumiczna), warstwy pół metra żwiru, warstwy pół metra ziemi i dopiero na 

tym wysiew trawy. W tej chwili na rekultywację składowisk są środki z funduszy unijnych.  

 

Ad. 4 

Komisja nie opiniowała materiałów zgłoszonych na XLVII sesję. 

 

Ad. 5 

Spraw różnych nie podnoszono.  

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 35 posiedzenia.  
 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała    

 

 

 


